
 

Interpellation från Nackalistan till Mats Gerdau 

om ökade kostnader för tunnelbanan 

I risk och konsekvensanalysen för tunnelbanan som lades fram i augusti 2014, ett halvår efter att 
beslutet hade fattats, kan man under avsnittet Tunnelbanan blir försenad och dyrare,   läsa  

…”Vidare innebär en försening ytterligare belastning på den kommunala ekonomin, då 
kommunen förbundit sig att medfinansiera eventuell fördyring av utbyggnaden på upp till 15 
procent eller 97 miljoner kronor”… (vår understrykning). 

Någon risk för att Nacka skulle tvingas betala mer än så förelåg alltså inte.. 

Efter de ökade kostnaderna på 389 mkr för kommunen är nu frågan: 

- Vilken bedömning gör du nu om ytterligare fördyringar för kommunen under den 
återstående byggtiden? 

 

Nacka 2021-05-21 

 

Bosse Ståldal  


